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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:141 Migrationsverkets handläggningstider

Det är inte ovanligt att riksdagsledamöter lokalt blir kontaktade av medborgare 
som beskriver de svårigheter de har med Migrationsverket. Det handlar om 
svenskar som försöker få den de älskar att komma till Sverige för att bo, arbeta 
och bidra till vårt samhälle. Migrationsverkets handläggningstider är i vissa 
anknytningsärenden, som ändå kan beskrivas som rutinfall, uppe i långt över 
12–14 månader, i stället för maxtiden på nio månader. Trots frågor och 
påstötningar händer inget, och i nöd och vanmakt återstår endast JO-anmälan 
för den enskilde – anmälningar som har ökat i antal mot Migrationsverket. 
Problemen och svårigheterna har också uppmärksammats av medierna. 
Justitieombudsmannen Cecilia Renfors har uppmanat regeringen att göra en 
översyn. I grunden handlar det om att tillförsäkra medborgarna den service och 
kvalitet de har rätt att förvänta sig av myndigheter.

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att försäkra sig om att 
Migrationsverkets handläggningstider i fråga om anknytningsärenden kortas 
jämfört med i dag? 

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-18
Besvaras senast
2016-10-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


